
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 16. april 2024, kl. 19.00 – 21.00 

                         
  
 
Afbud: Anne Mønsted Krog & Holger 9.3 

 
Dagsorden:  

 
 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 27.02.24 HM/CM 
 

 
Referatet er godkendt. 
 

 
 

2. Nyt fra elevrådet HM/CM 
 

 
Elevrådet har drøftet følgende på sidste møde:  
 

- Færdiggørelse af den gamle skolegård  
- Markering af færdiggørelse af skolegården 
- Regler og aftaler omkring spisning i pauserne 
- Bestilling af bolde for de penge elevrådet forhandlede sig frem til på elevrådsbyrådsdag 

 

 
 

3. Nyt fra samarbejdet mellem kommunens skolebestyrelser m.m.           HM/CM 
 
Er der noget nyt?   
 

 
På torsdag d.18.04 deltager Heidi & Jesper fra skolebestyrelsen i videnbasar, hvor alle skoler 
præsenterer udvalgte projekter, som der arbejdes med på skolerne i rammen af videnproduktion 
 
Der afholdes ekstraordinært møde med udvalget umiddelbart efter videnbasaren. 
 
Der er fortsat opmærksomhed på, at der skal tages politisk medansvar for at finde økonomi ved 
at prioritere til at drive skolerne 
 

 
 

4. Orientering om ekstra tildeling på 400.000kr            HM/CM 
   
Vi er blevet tildelt 400.000kr fra den ekstra bevilling på 5 mio. som byrådet vedtog i marts. 
 

 
Planlægning af det kommende skoleår er godt i gang, og den ekstra tildeling hjælper ift. det for-
ventede underskud sådan at vi kan komme lige indenfor rammen på de - 3%.   
 

 
 



5. Evaluering af forældrestormøde d. 19. marts            HM/CM 
   
Evaluering af indhold og form. Gode råd til digitale medier fra mødet. (Se bilag 1) Hvad er næste 
skridt?  
 

 
God form og godt konkret oplæg fra Martin Glud. Der kunne evt. godt have været mere fokus på 
de sociale mediers betydning i hverdagen.  
Vi har hørt, at flere klasseråd har fulgt op med forældremøder omkring sociale medier.   
 
Næste skridt er bl.a.: 

- At skolen deltager i nyt projekt i samarbejde med SSP og Red Barnet, hvor der bliver ud-
dannet digitale ambassadører (8. klasser) for 3. klasserne. 

- At vi på næste møde får drøftet de gode råd til digitale medier fra stormødet. 
 

 
 

6. Emner fra kontaktforældremøde i efteråret          HM/CM 
 
Er der nyt fra arbejdsgruppen? Se emner i bilag 2 & 3.  
 

 
Der arbejdes videre på næste møde.  
 

 
 

7. Budget 2024 og planlægning af næste skoleår          HM/CM 
 
Fortsættelse af drøftelsen omkring prioriteringer i forhold til (de) kommende skoleårs planlæg-
ning. Herunder drøftelse af lejrskole på mellemtrinnet og skolerejse i udskolingen.  
 

 
Skolebestyrelsen beslutter at fastholde lejrskole på 5. årg. & skolerejse på 9. årg.  
Skolebestyrelsen drøftede mulighederne for at støtte op om skolens hverdag ved at bidrage med 
frivilligt arbejde. 
 

 
 

8. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     HM/CM 
 
Prioritering af punkterne: Orientering/drøftelse af sammenhængsaftale, Skolefoto – hvorfor og 
hvordan? Mælkeordning – hvorfor og hvordan? Opfølgning på høringssvar vedr. det kommunale 
budget – herunder hvorfor Hald Ege Skole er forsvundet ud af overslagsårene for renovering. 
Opfølgning på skolens principper/politikker.  
 

 
På næste møde fortsætter drøftelsen af tilbagemeldingerne fra stormødet.  

 

 
 

9. Meddelelser 
 

 
Intet til referat.  
 

 
 
 



10. Evt. 
 

Intet til referat.  
 

 


